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Abstract (en)
[origin: US2015131305A1] A primary optical element for a motor vehicle lighting module, comprising a single monoblock input member and a
corrective part, the input member having at least one input face intended to receive light, the input member being connected at output to the
corrective part. The corrective part comprises a light output face, at least partly in the shape of a substantially spherical dome, the input member
and the corrective part forming a monoblock structure, wherein a vertical profile of the input face of the input member has a convex first part and a
second part that is planar or concave.

Abstract (fr)
L'invention concerne un élément optique primaire (2) pour module lumineux de véhicule automobile, comprenant un unique organe d'entrée
monobloc (3) et une partie correctrice (4), l'organe d'entrée présentant au moins une face d'entrée (31) destinée à recevoir de la lumière, l'organe
d'entrée étant relié en sortie à la partie correctrice, la partie correctrice comportant une face de sortie de lumière (4a) au moins en partie en forme
de dôme sensiblement sphérique, l'organe d'entrée et la partie correctrice formant une structure monobloc, caractérisé en ce que un profil vertical de
la face d'entrée de l'organe d'entrée présente une première partie convexe (31a) et une deuxième partie plane ou concave (31b).
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